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PROTOKÓŁ NR 152/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 27 stycznia 2022 r. 

W dniu 27 stycznia 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 
się CLII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, naczelnik 
Wydziału Edukacji w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLII posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż    
w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Sławomir Kryger ). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) zakres robót we wniosku o dofinansowanie zadania pn. „Termomodernizacja budynku 
głównego szkoły, internatu i sali gimnastycznej oraz zagospodarowanie terenu przy 
Zespole Szkół w Trzciance” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład – spotkanie z 
dyrektorem jednostki, 

2) prośba dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie o wyrażenie zgody 
na realizację przez niego nadgodzin w roku szkolnym 2021/2022, 

3) podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ogłoszenie konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Józefa Nojego  
w Czarnkowie, 

b) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 
oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat, a także specjalności i form 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane w roku 2022. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

3. Sprawy różne. 

 Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono.  

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 
załącznik   
nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) zakres robót we wniosku o dofinansowanie zadania pn. „Termomodernizacja budynku 
głównego szkoły, internatu i sali gimnastycznej oraz zagospodarowanie terenu przy 
Zespole Szkół w Trzciance” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład – spotkanie z 
dyrektorem jednostki, 
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Zarząd spotkał się z dyrektorem Zespołu Szkół w Trzciance w celu określenia zakresu robót 
we wniosku o dofinansowanie zadania pn. „Termomodernizacja budynku głównego szkoły, internatu 
i sali gimnastycznej oraz zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół w Trzciance” w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład. W spotkaniu uczestniczył również mgr inż. budownictwa, który 
opracował kalkulację kosztów budowlanych.  

W pierwszej kolejności głos zabrała Pani dyrektor, która w formie prezentacji multimedialnej, 
pokazała Zarządowi proponowany i niezbędny zakres robót do wykonania – forma papierowa 
prezentacji – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  Pilnym do wykonania jest remont dachu na 
budynku internatu, docieplenie stropodachu, wymiana stolarki okiennej i drzwiowej, remont 
elewacji; na budynku głównym szkoły docieplenie stropu, usunięcie szkodników z drewna z więźby 
dachowej, remont dachów papowych budynku, remont elewacji; koniecznym jest również remont 
dachu  i docieplenie stropodachu sali gimnastycznej. Oczekiwane byłoby również zagospodarowanie 
terenu wokół budynku szkoły.  

Następnie głos zabrał mgr inż. budownictwa posiadający odpowiednie uprawnienia, który 
uszczegółowił zakres prac i oszacował ich wartość, dodając przy okazji szerokiego zakresu zadań 
również dostosowanie sali gimnastycznej, budynku głównego szkoły i internatu dla osób 
niepełnosprawnych; remont „przybudówki” – pomieszczenia seniorów w przyziemiu budynku 
internatu; dostosowanie budynków do obowiązujących przepisów ochrony przeciwpożarowej  
i ewakuacji ( w tym zadaniu nie wskazał kosztów sporządzenia ekspertyzy p.poż.).  Całość zadań 
oszacowana została na kwotę 6 650 tys. zł, w tym 100 tys. zł zaplanowano na nadzór inwestorski oraz 
60 tys. zł na prace projektowe – dokumentację projektową w zakresie koniecznym do uzyskania 
uzgodnień i opinii od Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków oraz zgłoszenia robót budowlanych 
planowanych do wykonania w trybie art. 29 ustawy Prawo Budowlane. Kalkulacja kosztów jest 
bardzo wysoka, ale i tak nie uwzględnia wszystkiego, co mogłoby i powinno być jeszcze w tej szkole 
zrobione. Do tej wyceny należy doliczyć ok. 100 tys. zł na likwidację „szkodników.  
Szacunkowa kalkulacja kosztów stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Dalej Zarząd przystąpił do dyskusji, w której urealniono zakres i wartość prac do możliwości 
finansowych, jakie zakłada się otrzymać z Rządowego Funduszu Polski Ład. Na ten moment 
zrezygnowano z dostosowania budynków dla osób niepełnosprawnych ( 820 tys. zł ), remontu 
„przybudówki” ( umniejszono zakres prac do minimum pozostawiając 40 tys. zł z 240 tys. zł 
szacowanych), umniejszono zakres prac zagospodarowania terenu wokół budynku ( z 200 tys. zł 
pozostawiono 100 tys. zł.) W związku z tym, że umniejszono zakres prac koszty zmniejszyły się do 
kwoty 5 630 tys. zł.  Teraz kolejnym krokiem jest opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego 
dla zadania pn. „Termomodernizacja budynku głównego szkoły, internatu i sali gimnastycznej oraz 
zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół w Trzciance”.  

2) prośba dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie o wyrażenie zgody na 
realizację przez niego nadgodzin w roku szkolnym 2021/2022, 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 5 ) dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie   
o wyrażenie zgody na realizację przez niego nadgodzin w roku szkolnym 2021/2022, w wymiarze 30 
godzin tj. 0,04 etatu z przedmiotu statystyka na Kwalifikacyjnym Kursie Zawodowym w zawodzie 
technik spedytor.  

Zarząd przychylił się do prośby dyrektora CEZ. 

3) podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ogłoszenie konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Józefa Nojego  
w Czarnkowie, 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 
dyrektora Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie, której integralną część stanowi treść 
ogłoszenia. Zarząd podjął decyzję o ogłoszeniu konkursu w związku z kończącą się kadencją obecnego 
dyrektora, która upływa z dniem 31 sierpnia 2022 roku.  
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 452/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 

Ogłoszenie o konkursie zostanie zamieszczone na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie, stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Czarnkowie oraz 
stronie Biuletynu Informacji Publicznej Kuratorium Oświaty w Poznaniu.  

b) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat, a także specjalności i form kształcenia, na 
które dofinansowanie jest przyznane w roku 2022, 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat, a także 
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane w roku 2022. Maksymalna 
kwota dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli nie może być wyższa niż: 

1) 1 500,00 zł na semestr nauki oraz nie może przekraczać dla jednej osoby 80 % kosztu danego 
semestralnego dokształcania mającego na celu podniesienie poziomu wykształcenia nauczyciela 
pobieranego przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia nauczycieli, 

2) 100 % wysokości opłat dla nauczycieli skierowanych przez dyrektora na studia nadające 
kwalifikacje do nauczania drugiego przedmiotu oraz do 100% wysokości opłat dla nauczycieli 
skierowanych przez dyrektora na inne formy doskonalenia zawodowego wynikające z potrzeb 
szkół i placówek, prowadzone przez szkoły wyższe, placówki doskonalenia nauczycieli oraz inne 
podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli.  

3) 100% kosztów udziału w szkoleniach branżowych nauczycieli teoretycznych przedmiotów 
zawodowych i nauczycieli praktycznej nauki zawodu zatrudnionych w szkołach i placówkach 
prowadzących kształcenie zawodowe, w sytuacji gdy nauczyciel ten nie ma możliwości lub nie 
otrzyma dofinansowania do tego szkolenia: 

a) ze środków od pracodawców lub osób prowadzących indywidualne gospodarstwa rolne, 
b) ze środków Krajowego Funduszu Szkoleniowego, o którym mowa w art. 69a ust. 1 ustawy 

z dnia 20 kwietnia 2004 r. o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy (Dz. U. z 2020 
r. poz. 1409 t.j.), na zasadach dotyczących kursów, 

c) ze środków pochodzących z programów edukacyjnych Unii Europejskiej. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 453/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.2 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 19 stycznia 2022 r., nie wnosząc 
żadnych uwag. 
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Ad.3 

Sprawy różne. 

  Starosta poinformował Zarząd, że jest w stałym kontakcie z Panią dyrektor czarnkowskiego 
szpitala. Z ostatniej rozmowy wynika, że w szpital w trybie odwrotnym  musi przywrócić 22 łóżka 
covidowe dla dzieci, nawet gdyby miało to nastąpić kosztem zmniejszenia łóżek dla osób dorosłych. 
Sprawa jest pilna przy obecnie wzrastającej z dnia na dzień liczbie chorych dzieci. 

 Członek Zarządu Jan Pertek, sygnalizując jedynie temat w dniu dzisiejszym, przybliżył Zarządowi 
sylwetkę zmarłego przed laty lekarza pediatry Ryszarda Surmy. Lekarza, wywodzącego się   
z Czarnkowa, pracującego jako ordynator oddziału dziecięcego w czarnkowskim szpitalu przez 5 lat, 
którego skromność i podejście do zawodu lekarza ujmowała bardzo wiele osób. Zdaniem Pana Pertka 
zasługuje on na to, aby stać się patronem czarnkowskiego szpitala.  

 Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 27 stycznia 2022 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 03 lutego 2022 r. 
Protokołowała 

Małgorzata Pompała 
Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………… 

Sławomir Kryger ………………………….. 

   Włodzimierz Ignasiński …………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 

 

 


